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Büyük ölçekli kuruluşlardan bireysel tüketicilere kadar isteyen herkesin yenilenebilir 

enerji kaynaklarından üretilen enerjiyi tercih edebileceği ve bunu kanıtlayabileceği YEK-

G Sistemi ile bu sistemin işletileceği Organize YEK-G Piyasası’nın açılış töreni ise 21 

Haziran’da yapılacak. Türkiye’nin enerji borsası Enerji Piyasaları İşletme AŞ’nin (EPİAŞ) 

blokzincir teknolojisini kullanarak geliştirdiği Yenilenebilir Enerji Kaynak Garanti (YEK-

G) Sistemi ile yenilenebilir enerji herkes için ulaşılabilir hale geliyor. 

Samsun Büyükşehir Belediyesi Şehit Ömer Halisdemir Salonu'nda basına kapalı 

gerçekleştirilen "Samsun Enerji Koordinasyon Toplantısı'na" katılan Dönmez, programın 

ardından basın toplantısı düzenledi. Türkiye Petrollerinin Karadeniz'de, Batı 

Karadeniz'de önemli sismik arama, araştırma ve üretim faaliyetleri bulunduğuna dikkati 

çeken Dönmez, şunları söyledi: "Karadeniz sahil kentlerinde de sismik araştırmaları 

başlatıyoruz. İnşallah denizde olduğu gibi belki karadan da müjdeli haberleri sizinle 

paylaşırız. Araştırma yapmadan, yerin altının filmini, fotoğrafını çektirmeden bir şey 

söylemek erken ama aranmadık hiçbir yer kalmasın. 'Arayanlar bulanlardır' düsturu 

çerçevesinde Ar-Ge bütçemizi Samsun için ayırmış durumdayız." 

Türkiye’nin enerji ticaret merkezi olma hedefi için büyük önem taşıyan Vadeli Elektrik 

Piyasası düzenlenen törenle işleme açıldı. Törene katılan Enerji ve Tabii Kaynaklar 

Bakanı Fatih Dönmez Vadeli Elektrik Piyasası (VEP) ile Türkiye enerji piyasasının 

olgunluk dönemine girdiğini belirterek, “VEP ile fiziksel teslimat yükümlülüğü doğuran 

ileri tarihli işlemlerle daha şeffaf, istikrarlı ve rekabetçi bir ortamda elektriğin alım ve 

satımına imkan sağlıyoruz. Öngörülebilirliğin artmasıyla yatırımcılarımız finansal 

belirsizlikten kurtulacak ve bu durum sürdürülebilir bir yatırım ortamının da gelişimine 

katkı sağlayacak.” dedi. 


